
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 2 listopada 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

W ostatnim czasie w mediach, ale też w licznej korespondencji kierowanej do parlamentarzystów przewija 

się sprawa zmian w finansowaniu Narodowego Programu Leczenia Chorych na Hemofilię i Pokrewne Skazy 

Krwotoczne. Osoby dotknięte tymi schorzeniami są głęboko zaniepokojone tym, czy zaproponowane 

w znowelizowanej ustawie zmiany nie będą oznaczały braku finansowania leczenia. Chorzy zabiegają 

o pozostawienie finansowania w dotychczasowej formie, czyli w ramach budżetu Ministerstwa Zdrowia. 

W związku z licznymi zapytaniami w tej ważnej społecznie sprawie proszę o jednoznaczną odpowiedź na 

pytanie: czy zmiany w finansowaniu ww. programu w żaden sposób nie wpłyną na ciągłość leczenia? 
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